
JEGYZŐKÖNYV 

az Optimist Osztályszövetség 2020 évi 4. elnökségi ülés 

 

Időpont: 2020. június 3. 08:30 óra 

Helyszín: online+telefon konferencia 

Megjelentek:  Lackó Péter, elnök 

  Rutai Andrea, elnökségi tag 

  Siklósi Máté, elnökségi tag 

  Dénes Gábor, elnökségi tag  

  Héder Barna, elnökségi tag (5. napirendi pont közben távoznia kellett) 

Levezető elnök: Lackó Péter 

A jegyzőkönyv vezető: Siklósi Máté 

 

Lackó Péter levezető elnök köszönt mindenkit, megnyitja az elnökségi ülést és megállapítja, 

hogy az elnökség határozatképes. 

Az elnök az előzetesen kiküldött napirendet ismerteti  a tagokkal, akik mind a jegyzőkönyv 

vezetőjére (Siklósi Máté), mind a napirendi pontokra vonatkozó javaslatokat egyhangúlag 

elfogadták. Jelezte, hogy 10 percre 9 óra körül át kell adnia a levezető elnöki szerepet Rutai 

Andreának. 

Napirendi pontok: 

1. OP versenynaptár 
2. Nádas Kupa 
3. Edzőtáborok 
4. Költségvetés 
5. Közgyűlés előkészítése 
6. Edzői és szülői fórum 

 

1. számú napirendi pont: OP versenynaptár 

Lackó Péter köszönti a résztvevőket és felkéri Dénes Gábort, hogy a nemzetközi versenyekről, 

utakról tájékoztassa az elnökségi tagokat. Dénes Gábor elmondta, hogy az IODA-val 

egyeztetve az EB/VB pótjelentkezést le kellett rendezni (a szervezet alapszabálya miatt), de 

az IODA szándéka szerint nem szeretne világversenyt rendezni. Dénes Gábor jelezte, hogy 

ugyan vannak rendezvények Szlovéniában és Horvátországban, de az egyesületek (az 

elnökségi tagok nyilatkozata alapján is) nem terveznek egyelőre nyárra külföldi programot. 

A ranglistaversenyek kapcsán Siklósi Máté jelezte, hogy az elmúlt években nem készült, vagy 

ha készült nem maradt fenn videó a ranglistaversenyekről. A kezdők és a még nem vitorlázók 

számára nagy inspiráció, de a versenyzők is örömmel nézik. Az MVSZ is elvárja szerződésben 

a versenyrendező kluboktól, hogy legyen videó és fotó. 

Rutai Andi vállalja, hogy a rendező egyesületeknek kiküldött tájékoztató anyagot kibővíti 

ezekkel az információkkal. 



Dénes Gábor egyeztetett Böröcz Bencével a bíróküldésről, az MVSZ web egyik felületén 

láthatóan lesznek a bíróküldések, a felületen látott bíróneveket időben még lehet módosíttatni 

összeférhetetlenség vagy egyéb probléma esetén.  

 

2. számú napirendi pont: Nádas Kupa 

A halasztások miatt igen komolyan kellett venni a kuparendszer újraindítását, hiszen a 

lemondások és az elmaradt versenyek miatt nem maradt csak egy nyári verseny. Végül egy 5 

versenyből álló sorozat alakult ki (Alsóörs, Füred HYC, Sarud, Füred MVM, Agárd). A díjazást 

és a sorrendet, valamint a naptárt is a Nádas kupában érintett edzőkkel egyeztettük, így alakult 

ki a program. 

A korcsoportok az edzőkkel is beszélgetve kicsit átalakítottuk, három csoport lesz (zöld, fehér, 

piros), és csak annak alapján kerülnek a gyermekek besorolásra, hogy újoncok, vagy hány 

évet töltöttek el a Nádas rendszerben. Megjelent a serdülő és az ifjúsági mellett az u10 

kategória, hogy a legkisebb kezdő és másodéves versenyzők is eséllyel szerezzenek 

helyezéseket. 

Lackó Péter megkérdezte, hogy a 420-as és RS Feva egységek is indulnak-e, illetve volt-e 

egyeztetés az osztályszövetségekkel. Siklósi Máté jelezte, hogy a rendező egyesületek 

számára jeleztük, hogy kellene a kiírásban szerepeltetni a két páros hajóosztályt. A 

koordináció velük folyamatos. Siklósi Máté jelezte, hogy az MVSZ összesen 1 millió Ft-ot 

javasol felzárkóztató versenysorozatra, ezt legfeljebb egy másik sorozattal kell megosztani, az 

MVSZ elnökség erről június 12-én dönt. 

 

3. számú napirendi pont: Edzőtáborok 

Dénes Gábor elmondta, hogy javasolja az egyébként is házigazda Hodács Attilát a fűzfői 

edzőtábor szakmai vezetőjének – ebben Rutai Andrea és Siklósi Máté is egyetértett. A Nádas 

tábor esetében még egyeztetést végzünk a szakmai felelősről. 

A sarudi tábor felelőse Rutai Andrea, személyesen is jelen lesz, a költségvetési tervezéshez 

egy költségtervet készít elő Lackó Péternek. A fűzfői edzőtábor esetében Dénes Gábor a 

felelős és jelen lévő elnökségi tag, a költségtervet is ő készíti elő. 

Siklósi Máté kérdezte, hogy pontosan milyen szempontrendszer alapján vesznek részt a 

csapatok a fűzfői edzőtáborban. Ranglista, vagy csapat? Lackó Péter elmondta, hogy a tavalyi 

alsóörsi edzőtábor tapasztalata az volt, hogy az edzők számára a megoldást a teljes csapatuk 

részvétele jelentette. Rutai Andrea és Dénes Gábor amellett foglalt állást, hogy a klubok első 

csapatait hívjuk meg, klubonként egy edzővel, és ennek megfelelő maximális létszámmal. 

Az OPOSZ elnöksége egyhangúlag (Igen:5 Nem:0 Tartózkodás:0) döntött arról, hogy a 

Balatonfűzfői edzőtábor szakmai felelősének Hodács Attilát kéri fel. 

Az elnökség több tagja is jelezte, hogy a költségvetés az EB/VB híján maradék összeggel bír, 

így lehetne válogatott programra keretet biztosítani. Siklósi Máté ősszel rendezne ilyen 

programot, Lackó Péter szerint akár már nyáron is lehetne programot indítani. Siklósi Máté 

kérte Dénes Gábort, hogy segítsen egy edzői fórumot összehozni kifejezetten válogatott 

program témában. Lackó Péter javasolta, hogy a BYC kupa legyen az első megbeszélési kör, 

Dénes Gábor vállalta, hogy Balatonfüredre szervez egy megbeszélést a témában. 

Lackó Péter és Siklósi Máté külön összeállnak, hogy az edzői fórumra egy tematizált 

kérdéssorral lehessen készülni, azt kiküldik az OPOSZ elnökségnek, majd az edzők felé is. 

Héder Barna jelezte, hogy foglalkozni kellene a válogatott edző kérdésével is, így az is 



szerepeljen a kérdéssorban. Ezt különösen indokolja, hogy a tavalyi tapasztalatok alapján az 

edzők között konszenzus látszik kialakulni az EB-re és a VB-re utazó edzők kiválasztásában, 

ami szükségtelenné teheti egy válogatott edző kinevezését. Több elnökségi tag is amellett 

foglalt állást, hogy a program kialakításával kezdjük, és ne a válogatott edző, vagy a személyi 

felelős felé induljunk el. 

4. számú napirendi pont: költségvetés 

Lackó Péter ismertette, hogy a jelen helyzetben milyen keretekkel tudunk számolni. Az MVSZ 

költségvetése sem végleges még, így nagyságrendi számok látszanak csak. Siklósi Máté 

jelezte, hogy a június 12-i MVSZ elnökségi ülés dönt a költségvetésről. A bevételi forrásokból 

az osztálytagdíj, az MVSZ alaptámogatás, illetve a Nádas kupa támogatása.  

Lackó Péter intézi a tagdíjak könyvelését és beszedését. 

5. számú napirendi pont: közgyűlés előkészítése 

A korábban beszélt nyár végi tisztújítás kapcsán Lackó Péter javasolja, hogy az edzői fórumon 

pontosítsuk a dátumot, mely a BYC1912 által rendezett bajnokság ideje alatt kerül 

megrendezésre. 

Lackó Péter a tavaly tavaszi Közgyűlésen már bemutatott beszámoló (prezentáció) készítését 

javasolta, amely összefoglalja az elnökség munkáját, bemutatja honnan hova jutott el az 

osztályszövetség. 

Rutai Andi jelezte, hogy érdemes lenne minden elnökségi tagnak mailben összeszednie, hogy 

mely területen rakott hozzá a 2 évvel ezelőtti vállalásokhoz képest. A beszámoló első verzióját 

június végéig rakja össze az elnökség. 

Siklósi Máté vállalta, hogy elkészíti az optimist életút szülői tájékoztató anyagát. 

6. számú napirendi pont: edzői és szülői fórum 

Lackó Péter a BYC-ben tartandó edzői fórum után mindenképpen tartana egy újabb szülői 

fórumot is, akár online, akár ha lehetséges élő (javaslat a Csoki Kupa) verzióban. 

 

Budapest, 2020. június 3. 


